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ZAPISNIK O RADU 42. SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA GRADA SARAJEVA 

ODRŽANE 23.07.2024. GODINE 
 

Broj: 01-GV-02-962/24 

Datum: 23.07.2024. godine 
 

Sjednica je počela sa radom u 10.00 sati. 

Sjednicom je predsjedavao Jasmin Ademović, predsjedavajući Gradskog vijeća. 
 

Prisutni su bili sljedeći gradski vijećnici: 

1. Alem Logo 

2. Almedin Miladin 

3. Biljana Lazarević 

4. Danijela Šahat 

5. Jasmin Ademović 

6. Samir Bejić 

7. Adi Škaljić 

8. Alen Girt 

9. Mirela Džehverović 

10. Ratko Orozović 

11. Hazim Bahtanović 

12. Lajla Ćosović 

13. Srđan Simonović 

14. Muamer Mekić 

15. Bajro Biber 

16. Robert Pleše 

17. Seid Škaljić 

18. Vedran Dodik 

19. Drago Jurić 

20. Enisa Spahić 

21. Srđan Srdić 
 

Odsutni: Toni Vukadin (najavljen izostanak), Amra Zulfikarpašić (najavljen izostanak), Vedad 

Deljković (najavljen izostanak), Dragan Stevanović (najavljen izostanak), Elvedin Korora, 

Željko Majstorović (najavljen izostanak) i Jasmin Skorupan (najavljen izostanak). 

Pored gradskih vijećnika, sjednici su prisustvovali: 

1. Benjamina Karić, gradonačelnica Grada Sarajeva 

2. Anja Margetić Stakić, zamjenica gradonačelnice Grada Sarajeva 

3. Samir Avdić, zamjenik gradonačelnice Grada Sarajeva 

4. Admir Jusufbegović, pravobranilac Grada Sarajeva 

5. Sanjin Smajlović, zamjenik pravobranioca Grada Sarajeva 

6. Besim Musakadić, zamjenik pravobranioca Grada Sarajeva 

7. Mila Eminović, sekretar Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

8. Mirjana Đanović Stanić, rukovodilac Stručne službe za poslove Gradskog vijeća 

9. Aida Bajramović, sekretarka organa uprave 

10. Dženana Šarčević, rukovodilac Stručne službe za poslove kabineta i poslove Gradske uprave 

11. Muamer Kutlovac, pomoćnik gradonačelnice za finansije 

12. Elvir Hadžiahmetović, pomoćnik Gradonačelnice za lokalno poslovanje  

13. Zinaida Čengić, rukovodilac Stručne službe za protokolarne poslove, odnose s javnošću i 

međunarodnu saradnju 

14. Ismena Čaušević, stručni savjetnik u Informativnom centru Sarajevo 

15. Christian Petry, predsjednik pododbora za Nagradu Parlamentarne skupštine Vijeća Evrope 
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Sjednici su prisustvovali članovi Komisije za Statut i akte koji nisu gradski vijećnici (prema 

evidenciji u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva). 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je pozdravio prisutne, te najavio 

utvrđivanje prisustva, odnosno najave odsustva po pozivu za sjednicu. 
 

Sekretar Gradskog vijeća Mila Eminović je informisala Gradsko vijeće da sjednici 

prisustvuje 17 gradskih vijećnika, da su izostanak, blagovremeno, najavili gradski vijećnici 

Vedad Deljković, Amra Zulfikarpašić, Željko Majstorović, Jasmin Skorupan, Toni Vukadin i 

Dragan Stevanović, a kašnjenje gradske vijećnice Biljana Lazarević i Lajla Ćosović.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da sjednici prisustvuje 

17 gradskih vijećnika te da Gradsko vijeće ima kvorum za punovažan rad i odlučivanje. 

Zatim je otvorio 42. sjednicu Gradskog vijeća Grada Sarajeva. 

*****  

Uslijedilo je intoniranje himne Bosne i Hercegovine. 
 

*****  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je otvorio raspravu o Zapisniku o radu 

sa 41. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 19.06.2024. godine. 
 

Obzirom da nije bilo prijavljenih za raspravu, pozvao je gradske vijećnike da se izjasne o 

Zapisniku o radu sa 41. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane dana 19.06.2024. 

godine. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 15 glasova „za“, bez glasova „protiv“ 

i  jednim „suzdržanim“ glasom prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije 

izjasnio) usvojilo je Zapisnik o radu 41. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva održane 

dana 19.06.2024. godine. 
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je podsjetio gradske vijećnike da su, uz 

predloženi dnevni red sjednice, dostavljeni materijali sa izvještajima radnih tijela koja su 

održana u pripremi 42. sjednice Gradskog vijeća Grada Sarajeva, saglasnost zamjenika 

gradonačelnice kao i Očitovanje Pravobranilaštva Grada Sarajevo u vezi Zaključka broj: 01-

GV-02-742-1/24 od 29.05.2024. godine kao informativni materijal. 

Također je podsjetio da je Gradonačelnica, nakon sazivanja sjednice, povukla Prijedlog Odluke 

o stavljanju van snage Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi 

Regulacionog plana „Centar Novo Sarajevo“ te Prijedlog Odluke nije više sastavni dio 

predloženog dnevnog reda 42. sjednice Gradskog vijeća. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio određivanje o aktima koji su 

dostavljeni na razmatranje od strane Gradonačelnice kao ovlaštenog predlagača, po hitnom 

postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom pitanju, i to: 

1. Prijedlogu Odluke o davanju saglasnosti za zaključenje ugovora o poklonu dva umjetnička 

djela akademskog slikara Safeta Zeca 

2. Prijedlogu Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Fondaciju „Ivanka 

i Safet Zec“ 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je otvorio raspravu o proceduralnom 

prijedlogu da se o aktima koji su predloženi za razmatranje po hitnom postupku vodi 

jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 
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bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni prijedlog da se o 

proceduralnim prijedlozima za razmatranje oba akta koji su predloženi za razmatranje po 

hitnom postupku vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je otvorio jedinstvenu raspravu o 

proceduralnim prijedlozima da se dvije predložene Odluke razmatraju po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni prijedlog da se 

Odluka o davanju saglasnosti za zaključenje ugovora o poklonu dva umjetnička djela 

akademskog slikara Safeta Zeca razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni prijedlog da se  

Odluka o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Fondaciju „Ivanka i Safet Zec“ 

razmatra u formi prijedloga po hitnom postupku. 
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović najavio određivanje o aktima 

koji su dostavljeni na razmatranje od strane ovlaštenih predlagača, u formi prijedloga po 

skraćenom postupku, po proceduri koja zahtjeva izjašnjavanje Gradskog vijeća o prethodnom 

pitanju, i to: 

1. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Samir  

Bejić) 

2. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Sanin Vila) 

3. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Vedad 

Deljković) 

4. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Samir Bejić) 

5. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Dženan 

Tikveša) 

6. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Robert 

Pleše) 

7. Prijedlog Odluke o razrješenju članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Senka 

Tahmaz) 

8. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Hazim 

Bahtanović) 

9. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program aktivnosti za Dan obilježavanja opsade 

Sarajeva 1992.-1995. za 2025. godinu  

10. Prijedlog Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje „Zajedno 

smo jedno“ 

11. Prijedlog Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje 

POMOZI.BA 

12. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Sporazuma o donaciji statue Valter  

13. Prijedlog Odluke o prihvatanju Pokroviteljstva – Realizacija dokumentarnog filma radnog 

naziva „POFALIĆKA BITKA – GROM U ZORU“ 

14. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o proglašenju manifestacija iz oblasti privrede i 

lokalnog poslovanja od posebnog interesa za Grad Sarajevo 

15. Prijedlog Odluke o proglašenju i sufinansiranju 4. Godišnjeg samita Mreže balkanskih 

gradova B40 pod nazivom „B40 Sarajevo Samit“ kao događaja od posebnog interesa i 

međunarodnog značaja za Grad Sarajevo 
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16. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za finansijsku 

podršku djelovanju FK „Sarajevo, FK „Željezničar“ i SFK 2000 Sarajevo 

17. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za finansijsku 

podršku radu Javne ustanove Centar za odgoj, obrazovanje i rehabilitaciju „Vladimir 

Nazor“ – vrtić „More nade“ 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni prijedlog da se o 

proceduralnim prijedlozima za razmatranje svih akata koji su predloženi za razmatranje po 

skraćenom postupku vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je otvorio jedinstvenu raspravu o 

proceduralnim prijedlozima da se navedenih 17. tačaka predloženog dnevnog reda razmatra po 

skraćenom postupku. 
 

*****  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Bajro Biber, te da sjednici prisustvuje 18 gradskih vijećnika. 

*****  

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva (Samir Bejić) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Sanin Vila) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva (Vedad Deljković) razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo je proceduralni prijedlog da 

se Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Samir Bejić) razmatra 

u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o razrješenju člana radnog tijela Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva (Dženan Tikveša) razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 15 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila), 
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usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Robert Pleše) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o razrješenju članice radnog tijela Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva (Senka Tahmaz) razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća 

Grada Sarajeva (Hazim Bahtanović) razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo je proceduralni prijedlog da 

se Odluka  o davanju saglasnosti na Program aktivnosti za Dan obilježavanja opsade Sarajeva 

1992.-1995. za 2025. godinu razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o utvrđivanju posebnog značaja za Grad 

Sarajevo za Udruženje „Zajedno smo jedno“ razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o utvrđivanju posebnog značaja za Grad 

Sarajevo za Udruženje POMOZI.BA  razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo je proceduralni prijedlog da 

se Odluka o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje Sporazuma o 

donaciji statue Valter razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo je proceduralni prijedlog da 

se Odluka o prihvatanju Pokroviteljstva – Realizacija dokumentarnog filma radnog naziva 

„POFALIĆKA BITKA – GROM U ZORU“ razmatra u formi prijedloga po skraćenom 

postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo je proceduralni prijedlog da 

se Odluka o izmjenama Odluke o proglašenju manifestacija iz oblasti privrede i lokalnog 

poslovanja od posebnog interesa za Grad Sarajevo razmatra u formi prijedloga po 

skraćenom postupku. 
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo je proceduralni prijedlog da 

se Odluka o proglašenju i sufinansiranju 4. Godišnjeg samita Mreže balkanskih gradova B40 

pod nazivom „B40 Sarajevo Samit“ kao događaja od posebnog interesa i međunarodnog 

značaja za Grad Sarajevo razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 16 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila), 

usvojilo je proceduralni prijedlog da se Odluka o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada 

Sarajeva za finansijsku podršku djelovanju FK „Sarajevo, FK „Željezničar“ i SFK 2000 

Sarajevo razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika, usvojilo je proceduralni prijedlog da 

se Odluka o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za finansijsku podršku radu 

Javne ustanove Centar za odgoj, obrazovanje i rehabilitaciju „Vladimir Nazor“ – vrtić „More 

nade“ razmatra u formi prijedloga po skraćenom postupku. 
 

*****  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupila gradska vijećnica Lajla Ćosović, te da sjednici prisustvuje 19 gradskih vijećnika. 

*****  

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je dnevni red 42. sjednice 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva: 

1. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Samir 

Bejić) 

2. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Sanin Vila) 

3. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Vedad 

Deljković) 

4. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Samir Bejić) 

5. Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Dženan 

Tikveša) 

6. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Robert 

Pleše) 

7. Prijedlog Odluke o razrješenju članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Senka 

Tahmaz) 

8. Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Hazim 

Bahtanović) 

9. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program aktivnosti za Dan obilježavanja opsade 

Sarajeva 1992.-1995. za 2025. godinu  

10. Prijedlog Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje „Zajedno 

smo jedno“ 

11. Prijedlog Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje 

POMOZI.BA 

12. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Sporazuma o donaciji statue Valter  

13. Prijedlog Odluke o prihvatanju Pokroviteljstva – Realizacija dokumentarnog filma radnog 

naziva „POFALIĆKA BITKA – GROM U ZORU“ 
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14. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o proglašenju manifestacija iz oblasti privrede i 

lokalnog poslovanja od posebnog interesa za Grad Sarajevo 

15. Prijedlog Odluke o proglašenju i sufinansiranju 4. Godišnjeg samita Mreže balkanskih 

gradova B40 pod nazivom „B40 Sarajevo Samit“ kao događaja od posebnog interesa i 

međunarodnog značaja za Grad Sarajevo 

16. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za finansijsku 

podršku djelovanju FK „Sarajevo, FK „Željezničar“ i SFK 2000 Sarajevo 

17. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za finansijsku 

podršku radu Javne ustanove Centar za odgoj, obrazovanje i rehabilitaciju „Vladimir 

Nazor“ – vrtić „More nade“ 

18. Prijedlogu Odluke o davanju saglasnosti za zaključenje ugovora o poklonu dva umjetnička 

djela akademskog slikara Safeta Zeca 

19. Prijedlogu Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Fondaciju „Ivanka 

i Safet Zec“ 

20. Izvještaj o utrošku sredstava tekuće rezerve iz Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu, za 

period 01.01. – 30.06.2024. godine  

21. Nacrt Odluke o podizanju Spomen-obilježja civilnim žrtvama rata grada - Kantona 

Sarajevo ’92.-’95. godine sa idejnim rješenjem 

22. Informacija o implementaciji Plana djelovanja za mlade  

23. Informacija o realizaciji vijećničkih pitanja i inicijativa  

24. Informacija o čišćenju korita rijeke Miljacke od riječnog nanosa 

25. Informacija o Dokumentu okvirnog Budžeta (DOB) za period 2025.-2027. god. 

26. Informacija o radu i poslovanju Javnog preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje 

objekata Grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa 

Grada Sarajeva „Sarajevo” društvo sa ograničenom odgovornošću za period 01.01. 

30.06.2024. godine 

27. Informacija o svim modalitetima ustupanja u zakup objekta „Vidikovac“ na Trebeviću u 

stanju u kojem se sada nalazi i predloži Gradskom vijeću Grada Sarajeva odnosno 

Gradonačelnici akte potrebne za odlučivanje u tom pravcu 

28. Vijećnička pitanja i inicijative 
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Ad 1) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Samir Bejić) 
     

Ad 2)  

Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Sanin 

Vila) 
 

Ad 3) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Vedad Deljković) 
 

Ad 4) 

Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Samir 

Bejić) 
 

Ad 5) 

Prijedlog Odluke o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Dženan Tikveša) 
 

Ad 6) 

Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Robert 

Pleše) 
 

Ad 7) 

Prijedlog Odluke o razrješenju članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Senka Tahmaz) 
 

Ad 8) 

Prijedlog Odluke o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Hazim 

Bahtanović) 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je proceduralni prijedlog da 

se o tačkama  od 1. do 8. Dnevnog reda vodi jedinstvena rasprava, a odlučuje odvojeno.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja.  

Predlagač odluka je Komisija za izbor i imenovanja.  

Prijedloge odluka je razmatrala Komisija za Statut i akte.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je otvorio jedinstvenu raspravu o 

predloženim odlukama. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o razrješenju člana 

radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Samir Bejić), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o izboru člana 

radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Sanin Vila), kako je predložena. 
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Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, većinom glasova, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ 

i dva „suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o razrješenju člana 

radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Vedad Deljković), kako je predložena. 

*****  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupio gradski vijećnik Vedran Dodik, te da sjednici prisustvuje 20 gradskih vijećnika. 

*****  

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Odluku o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Samir 

Bejić), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

dva „suzdržana“ glasa prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o razrješenju člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva 

(Dženan Tikveša), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Robert 

Pleše), kako je predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o razrješenju 

članice radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Senka Tahmaz), kako je 

predložena. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je Odluku o izboru člana radnog tijela Gradskog vijeća Grada Sarajeva (Hazim 

Bahtanović), kako je predložena. 
 

Ad 9) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti na Program aktivnosti za Dan obilježavanja 

opsade Sarajeva 1992.-1995. za 2025. godinu  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o davanju 

saglasnosti na Program aktivnosti za Dan obilježavanja opsade Sarajeva 1992.-1995. za 

2025. godinu, kako je predložena. 
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Ad 10) 

Prijedlog Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje 

„Zajedno smo jedno“ 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i  

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o utvrđivanju 

posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje „Zajedno smo jedno“, kako je 

predložena. 
 

Ad 11) 

Prijedlog Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje 

POMOZI.BA 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća 

Srđan Simonović. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o utvrđivanju 

posebnog značaja za Grad Sarajevo za Udruženje POMOZI.BA, kako je predložena. 
 

Ad 12) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Sporazuma o donaciji statue Valter  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Administrativna komisija, Odbor za društvene djelatnosti i 

Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za potpisivanje 

Sporazuma o donaciji statue Valter, kako je predložena. 
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Ad 13) 

Prijedlog Odluke o prihvatanju Pokroviteljstva – Realizacija dokumentarnog filma 

radnog naziva „POFALIĆKA BITKA – GROM U ZORU“ 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Odluku o prihvatanju Pokroviteljstva – Realizacija dokumentarnog filma 

radnog naziva „POFALIĆKA BITKA – GROM U ZORU“, kako je predložena. 
 

Ad 14) 

Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o proglašenju manifestacija iz oblasti privrede i 

lokalnog poslovanja od posebnog interesa za Grad Sarajevo 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za lokalni biznis i turizam i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o izmjenama 

Odluke o proglašenju manifestacija iz oblasti privrede i lokalnog poslovanja od posebnog 

interesa za Grad Sarajevo, kako je predložena. 
 

Ad 15) 

Prijedlog Odluke o proglašenju i sufinansiranju 4. Godišnjeg samita Mreže balkanskih 

gradova B40 pod nazivom „B40 Sarajevo Samit“ kao događaja od posebnog interesa i 

međunarodnog značaja za Grad Sarajevo 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Komisija za međunarodnu saradnju i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin 

Ademović. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Odluku o proglašenju i sufinansiranju 4. Godišnjeg samita Mreže balkanskih 

gradova B40 pod nazivom „B40 Sarajevo Samit“ kao događaja od posebnog interesa i 

međunarodnog značaja za Grad Sarajevo, kako je predložena. 
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Ad 16) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za finansijsku 

podršku djelovanju FK „Sarajevo, FK „Željezničar“ i SFK 2000 Sarajevo 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je gradski vijećnik Adi Škaljić. 
 

Gradski vijećnik Adi Škaljić je, u diskusiji, predložio Zaključak sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je da se u budžetu Grada Sarajeva za 2025. godinu planiraju sredstva u iznosu 

od 30.000,00 KM za SFK 2000 Sarajevo, sa ciljem da se obezbijedi jednak iznos za 

podršku ovom klubu, kao što je već izdvojen za klubove FK „Sarajevo“ i FK 

„Željezničar“. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

usvojilo je  predloženi Zaključak gradskog vijećnika Adija Škaljića. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o davanju saglasnosti 

gradonačelnici Grada Sarajeva za finansijsku podršku djelovanju FK „Sarajevo, FK 

„Željezničar“ i SFK 2000 Sarajevo, kako je predložena. 
 

Ad 17) 

Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za finansijsku 

podršku radu Javne ustanove Centar za odgoj, obrazovanje i rehabilitaciju „Vladimir 

Nazor“ – vrtić „More nade“ 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti i Komisija za Statut i akte. 

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o davanju 

saglasnosti gradonačelnici Grada Sarajeva za finansijsku podršku radu Javne ustanove 

Centar za odgoj, obrazovanje i rehabilitaciju „Vladimir Nazor“ – vrtić „More nade“, 

kako je predložena. 
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Ad 18) 

Prijedlogu Odluke o davanju saglasnosti za zaključenje ugovora o poklonu dva 

umjetnička djela akademskog slikara Safeta Zeca 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke se razmatra po hitnom postupku. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Odluku o davanju 

saglasnosti za zaključenje ugovora o poklonu dva umjetnička djela akademskog slikara 

Safeta Zeca, kako je predložena. 
 

Ad 19) 

Prijedlogu Odluke o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Fondaciju 

„Ivanka i Safet Zec“ 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Odluke je Gradonačelnica. 

Prijedlog Odluke se razmatra po hitnom postupku. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin 

Ademović. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Odluku o utvrđivanju posebnog značaja za Grad Sarajevo za Fondaciju 

„Ivanka i Safet Zec“, kako je predložena. 
 

Ad 20) 

Izvještaj o utrošku sredstava tekuće rezerve iz Budžeta Grada Sarajeva za 2024. godinu, 

za period 01.01. – 30.06.2024. godine  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Izvještaja je Gradonačelnica. 

Izvještaj su razmatrali Administrativna komisija, Odbor za budžet i finansije i Komisija za 

Statut i akte.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima. 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin 

Ademović. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je Izvještaj o utrošku sredstava tekuće rezerve iz Budžeta Grada Sarajeva za 

2024. godinu, za period 01.01. – 30.06.2024. godine, kako je podnesen. 
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Ad 21) 

Nacrt Odluke o podizanju Spomen-obilježja civilnim žrtvama rata grada - Kantona 

Sarajevo ’92.-’95. godine sa idejnim rješenjem 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja.  

Nacrt Odluke sa Prijedlogom Zaključka kojim bi Gradsko vijeće uputilo Nacrt Odluke u javnu 

raspravu je utvrdila Komisija za spomenike Gradskog vijeća Grada Sarajeva.  

Nacrt Odluke je razmatrala Komisija za Statut i akte. 

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin 

Ademović i gradski vijećnik Robert Pleše. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika usvojilo je Zaključak kojim se Nacrt 

Odluke o podizanju Spomen-obilježja civilnim žrtvama rata grada - Kantona Sarajevo 

’92.-’95. godine sa idejnim rješenjem upućuje u javnu raspravu, kako je predložen i koji 

glasi: 

1. Gradsko vijeće Grada Sarajeva razmatralo je tekst Nacrta Odluke o podizanju Spomen-

obilježja civilnim žrtvama rata grada – Kantona Sarajevo ’92.-'95. godine sa idejnim 

rješenjem koji je u prilogu ovog akta i upućuje ga u javnu raspravu u trajanju od 10 

dana od dana upućivanja Nacrta Odluke u javnu raspravu.   

2. Subjekti u javnoj raspravi su klubovi gradskih vijećnika, Općina Centar i drugi subjekti 

koji iskažu interes.  

3. Ovaj Zaključak, čiji je sastavni dio utvrđeni Nacrt Odluke iz stava (1), tokom trajanja 

javne rasprave bit će javno dostupan na službenoj internetskoj stranici Grada Sarajeva, 

putem poveznice istaknute na naslovnoj stranici pod naslovom „Poziv za javnu 

raspravu o Nacrtu Odluke o podizanju Spomen-obilježja civilnim žrtvama rata grada – 

Kantona Sarajevo ’92 .-'95. godine“.  

4. Primjedbe, prijedlozi i sugestije iznesene u diskusijama radnih tijela Gradskog vijeća i 

gradskih vijećnika, iznesene na sjednici Gradskog vijeća pri razmatranju Nacrta 

Odluke iz stava (1), tretirat će se kao prilog javnoj raspravi.  

5. Za organizaciju i vođenje javne rasprave određuje se gradonačelnica putem Službe za 

urbano planiranje, investicije, stambene i komunalne poslove i Komisija za spomenike 

Gradskog vijeća Grada Sarajeva.  
 

Ad 22) 

Informacija o implementaciji Plana djelovanja za mlade 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica.  

Informaciju je razmatrala Komisija za pitanja mladih.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva, bez rasprave, primilo k znanju Informaciju o implementaciji Plana 

djelovanja za mlade. 
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Ad 23) 

Informacija o realizaciji vijećničkih pitanja i inicijativa 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva, bez rasprave, primilo k znanju Informaciju o realizaciji vijećničkih 

pitanja i inicijativa. 
 

Ad 24) 

Informacija o čišćenju korita rijeke Miljacke od riječnog nanosa 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica.  

Informaciju je razmatrao Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj uz sugestiju da 

se nastavi komunikacija sa nadležnim organima, prije svega Vladom Kantona Sarajevo u vezi 

deponovanja materijala koji se planira izvaditi iz korita Miljacke. 

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima.  
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradski vijećnik Robert Pleše, zamjenica 

predsjedavajućeg Gradskog vijeća Mirela Džehverović, gradski vijećnik Seid Škaljić, 

gradski vijećnik Ratko Orozović, gradska vijećnica Danijela Šahat i gradski vijećnik 

Srđan Srdić. 
 

Gradski vijećnik Robert Pleše je, u diskusiji, predložio Zaključak sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je da gradonačelnica u narednom periodu Gradskom vijeću Grada Sarajeva 

predloži odluku o formiranju budžetskog fonda u visini od 10% ukupnog budžeta Grada 

Sarajeva za održavanje korita rijeke Miljacke, s tim da se taj iznos proporcionalno 

usmjeri na projekte za održavanje korita rijeke Miljacke i njenih pritoka, iz nadležnosti 

Grada Sarajeva, po općinama. 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je predloženi Zaključak gradskog vijećnika Roberta Pleše. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva, primilo k znanju Informaciju o čišćenju korita rijeke Miljacke od 

riječnog nanosa. 
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Ad 25) 

Informacija o Dokumentu okvirnog Budžeta (DOB) za period 2025.-2027. god. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Informacije je Gradonačelnica.  

Informaciju je razmatrao Odbor za budžet i finansije.  

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima.  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva, bez rasprave, primilo k znanju Informaciju o Dokumentu okvirnog 

Budžeta (DOB) za period 2025.-2027. god. 
 

Ad 26) 

Informacija o radu i poslovanju Javnog preduzeća za upravljanje, zaštitu i održavanje 

objekata Grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i drugih djelatnosti od javnog interesa 

Grada Sarajeva „Sarajevo” društvo sa ograničenom odgovornošću za period 01.01. 

30.06.2024. godine 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Predlagač Informacije je Skupština Javnog preduzeća „Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo.  

Informaciju su razmatrali Odbor za društvene djelatnosti, Administrativna komisija i Odbor za 

javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj. 

Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj je podržao Informaciju uz sugestiju 

Gradonačelnici da razmotri problematiku početka primjene Odluke o načinu korištenja, 

održavanja i čuvanja uređenih vodotoka na području grada Sarajeva, odnosno spremnost 

Javnog poduzeća "Sarajevo" i nadležne službe da, u skladu s Odlukom, od 01.01.2025. godine 

organizuju upravljanje vodotocima te, ukoliko to ocijeni potrebnim, predloži izmjenu Odluke 

o vodotocima tako da se rok njezine primjene pomjeri za određeno vrijeme.  

Mišljenja radnih tijela su dostupna gradskim vijećnicima.  
 

U raspravi koja je uslijedila Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je, u vezi 

sugestije Odbor za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj, predložio Zaključak 

sljedećeg sadržaja. 

Potrebno je da Gradonačelnica razmotri problematiku početka primjene Odluke o 

načinu korištenja, održavanja i čuvanja uređenih vodotoka na području Grada Sarajeva, 

odnosno spremnost Javnog poduzeća "Sarajevo" i nadležne službe da, u skladu s 

odlukom, od 01.01. 2025. godine organizuju upravljanje vodotocima te, ukoliko ocijeni 

potrebnim, predloži izmjenu roka početka primjene navedene Odluke.  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i bez 

„suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

usvojilo je predloženi Zaključak. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva, primilo k znanju Informaciju o radu i poslovanju Javnog preduzeća za 

upravljanje, zaštitu i održavanje objekata Grada Sarajeva i obavljanje komunalnih i 

drugih djelatnosti od javnog interesa Grada Sarajeva „Sarajevo” društvo sa ograničenom 

odgovornošću za period 01.01. 30.06.2024. godine. 
 

***** 
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Predsjedavajući Kluba gradskih vijećnika Naše stranke, gradski vijećnik Adi Škaljić je, 

u ime Kluba, zatražio pauzu u trajanju od 10 minuta, a radi usaglašavanja oko ostalih tačaka 

dnevnog reda. 

***** 

U pauzi sjednice, gradskim vijećnicima se obratila Benjamina Karić, gradonačelnica Grada 

Sarajeva i predstavila Christiana Petrya, predsjednika pododbora za Nagradu 

Parlamentarne skupštine Vijeća Evrope. Christian Petry se obratio gradskim vijećnicima, a 

potom je uručio priznanje – Zastava časti Vijeća Evrope  (Flag of Honour) Gradu Sarajevu.  
 

***** 

Nakon pauze, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da radu 

sjednice prisustvuje 19 gradskih vijećnika te da Gradsko vijeće ima kvorum za punovažan rad 

i odlučivanje. 
 

Ad 27) 

Informacija o svim modalitetima ustupanja u zakup objekta „Vidikovac“ na Trebeviću u 

stanju u kojem se sada nalazi i predloži Gradskom vijeću Grada Sarajeva odnosno 

Gradonačelnici akte potrebne za odlučivanje u tom pravcu 
 

*****  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je radu sjednice 

pristupila gradska vijećnica Biljana Lazarević, te da sjednici prisustvuje 21 gradski vijećnik. 

*****  

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je dao uvodne napomene sljedećeg 

sadržaja. 

Informaciju je dostavilo Pravobranilaštvo Grada Sarajevo na inicijativu Administrativne 

komisije koja je sadržaje, informacije i priloge razmatrala u drugoj formi i ocijenila potrebnim 

da se i Gradsko vijeće o svemu informiše kako bi se usmjerilo na dalje postupanje po ovom 

složenom pitanju. 

Informaciju je razmatrala Administrativna komisija. 

Mišljenje radnog tijela je dostupno gradskim vijećnicima kao i očitovanje Javnog preduzeća 

„Sarajevo“ d.o.o. Sarajevo. 
 

Uvodno izlaganje podnio je pravobranilac Grada Sarajevo Admir Jusufbegović. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovali su gradski vijećnik Adi Škaljić, gradski vijećnik 

Alen Girt, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović i gradski vijećnik Seid 

Škaljić, a odgovore na postavljena pitanja i pojašnjenja dao je pravobranilac Grada Sarajevo 

Admir Jusufbegović. 

***** 

Predsjedavajući gradskog vijeća Jasmin Ademović je, u odsustvu predsjedavajućeg Kluba 

gradskih vijećnika Naroda i pravde gradskog vijećnika Toni Vukadina, u ime Kluba, 

zatražio pauzu radi konsultacija. 
 

***** 

Nakon pauze, predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je upoznao Gradsko 

vijeće da je Klub gradskih vijećnika Naroda i pravde održao konsultacije sa Gradonačelnicom 

i Pravobranilaštvom Grada Sarajevo. 
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je konstatovao da je Gradsko vijeće 

Grada Sarajeva, primilo k znanju Informaciju o svim modalitetima ustupanja u zakup 

objekta „Vidikovac“ na Trebeviću u stanju u kojem se sada nalazi i predloži Gradskom 

vijeću Grada Sarajeva odnosno Gradonačelnici akte potrebne za odlučivanje u tom 

pravcu. 
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Ad 28) 

Vijećnička pitanja i inicijative  
 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović je dao uvodne 

napomene sljedećeg sadržaja: 
 

Uz poziv za 42. sjednicu Gradskog vijeća, gradskim vijećnicima su dostupni odgovori na 

određena vijećnička pitanja i inicijative. 

Do održavanja 42. sjednice Gradskog vijeća, službeno su zaprimljena određena vijećnička 

pitanja i inicijative. U materijalima se nalaze sva navedena vijećnička pitanja i inicijative: 

- dvije  inicijative Odbora za javne službe, infrastrukturu i javni saobraćaj   

- jedna inicijativa Odbora za lokalni biznis i turizam  za koju je tražena podrška Gradskog 

vijeća   

- inicijative predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, u funkciji             

gradskog vijećnika. 
 

Podsjetio je gradske vijećnike da će inicijative za koje nije traženo izjašnjenje Gradskog vijeća 

kao i vijećnička pitanja biti proslijeđene na dalje nadležno postupanje. 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je najavio izjašnjenje o inicijativama za 

koje su podnosioci zatražili da ih Gradsko vijeće podrži. 
 

1. Odbor za lokalni biznis i turizam uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

„Odbor za lokalni biznis i turizam upućuje inicijativu putem Gradskog vijeća, 

nadležnim organima Kantona Sarajevo da kontinuirano prate stanje i poduzimaju 

potrebne mjere u skladu s uočenim pojavama (pa i da se razmotri potreba i mogućnost 

izmjena, odnosno donošenje novih propisa) te intenziviraju aktivnosti u vezi sa 

rješavanjem fenomena prosjačenja, a posebno organiziranog prosjačenja u gradu 

Sarajevu.“  
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisi izjasnila) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 

2. Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović, u  u funkciji  gradskog vijećnika 

uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

„Upućujem inicijativu gradonačelnici Grada Sarajeva da se za sljedeću godinu u 

Budžetu Grada Sarajeva ponovo planiraju sredstva za projekat obnove Upravne zgrade 

organa Grada Sarajeva (DPO), a posebno da se obrati pažnja na poduzimanje mjera za 

povećanje energijske efikasnosti za objekat DPO.“ 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave, jednoglasno, izjasnivši se sa 17 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (četiri gradska vijećnika se nisu 

izjasnila) podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 

3. Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović, u funkciji gradskog vijećnika 

uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja.   

„Upućujem inicijativu gradonačelnici Grada Sarajeva da, u saradnji sa Ministarstvom 

za odgoj i obrazovanje Kantona Sarajevo, organizuje u narednoj školskoj godini 

edukativne časove (po mogućnosti dvočas) za sve učenike završnih razreda srednjih 

škola u Informativnom centru Sarajevo.“ 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave jednoglasno, izjasnivši se sa 19 glasom „za“, bez glasova „protiv“ i 
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bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (dva gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 

4. Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović, u funkciji gradskog vijećnika 

uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja.   

„Upućujem inicijativu gradonačelnici Grada Sarajeva da, u saradnji sa JP „Sarajevo“ 

d.o.o. i Pravobranilaštvom Grada Sarajevo, razmotri mogućnost otkupa zemljišta na 

kojem je uspostavljeno pravo građenja za Trebevićku žičaru Gradu Sarajevu, tako da 

Grad Sarajevo postane trajni vlasnik Tebevićke žičare te da predlože konkretna rješenja 

Gradskom vijeću u što kraćem roku.“ 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave jednoglasno, izjasnivši se sa 18 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (tri gradska vijećnika se nisu izjasnila) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 

5. Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović, u funkciji gradskog vijećnika 

uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja.   

„Upućujem inicijativu gradonačelnici Grada Sarajeva da, u saradnji sa JP „Sarajevo“ 

d.o.o. i Pravobranilaštvom Grada Sarajevo, razmotri mogućnost da Općina Stari Grad, 

u skladu sa zakonom, direktnom pogodbom ustupi u vlasništvo zemljište na kome je 

nezavršena gradnja objekta na Vidikovcu ili ustupi zemljište na trajno korištenje radi 

građenja objekta, umjesto na ograničeni period kako je to trenutno“. 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 

6. Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović, u funkciji gradskog vijećnika 

uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja.   

„Zadužuje se Predsjedavajući Gradskog vijeća da sazove Inicijativni odbor za 

obilježavanje 41. godišnjice ZOI 84 koja će biti u narednoj godini, te da za sljedeću 

sjednicu Gradskog vijeća predloži Odluku o organizacionom odboru, a prema 

informacijama sa sjednice Inicijativnog odbora.“ 
 

Na poziv predsjedavajućeg Gradskog vijeća Jasmina Ademovića, Gradsko vijeće Grada 

Sarajeva, bez rasprave jednoglasno, izjasnivši se sa 20 glasova „za“, bez glasova „protiv“ i 

bez „suzdržanih“ glasova prisutnih gradskih vijećnika (jedan gradski vijećnik se nije izjasnio) 

podržalo je podnesenu inicijativu, te je ona postala inicijativom Gradskog vijeća. 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Grada Sarajeva Jasmin Ademović pozvao 

gradske vijećnike da upute vijećnička pitanja i inicijative. 

1. Zamjenica predsjedavajućeg Gradskog vijeća Mirela Džehverović, u funkciji gradske 

vijećnice uputila je i obrazložila inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Putem medija, javnost je upoznata da su učenici iz Bosne i Hercegovine ostvarili odlične 

rezultate na posljednjoj STEM olimpijadi i donijeli čak 16 medalja.  

Potrebno je da Grada Sarajevo izdvoji sredstva od 10.000KM ili u skladu s potrebama, 

odnosno  mogućnostima Grada, da se II. Gimnaziji opremi kabinet koji koriste učenici 

koji ostvaruju sjajne rezultate na STEM Olimpijadi.  
 

2. Gradski vijećnik  Vedran Dodik uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Na prijedlog Kolegija Općinskog vijeća Stari Grad, putem Grdskog vijeća, upućuje se 

inicijativa Ministarstvu saobraćaja Kantona Sarajevo da izradi elaborat o ekonomskoj 
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opravdanosti, odnosno posljedicama periodičnog obustavljanja saobraćaja na 

saobraćajnicama u centralnim dijelovima grada, a radi održavanja sportskih, kulturnih i 

sličnih manifestacija. Elaborat bi imao za cilj i  procjenu stvarne potrebe korištenja 

glavnih saobraćajnica za takve aktivnosti, te određivanje alternativnih lokaliteta i ulica, 

izvan najuže gradske jezgre, koje su prostorno povoljnije za takve događaje, a kao što 

su Dariva, Vilsonovo šetalište, Velika aleja na Ilidži, olimpijske planine i dr. 
 

Gradski vijećnik Vedran Dodik je zatražio da se Gradsko vijeće o ovoj inicijativi izjasni. 
 

U raspravi koja je uslijedila učestvovao je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin 

Ademović. 

U diskusiji je napomenuo da će se Gradsko vijeće na sljedećoj sjednici izjasniti o inicijativi 

koju je uputio gradski vijećnik Vedran Dodik. 
 

3. Zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Srđan Simonović, u funkciji gradskog 

vijećnika uputio je vijećničko pitanje sljedećeg sadržaja.  

Potrebno je da gradonačelnica dostavi odgovor na pitanje kolike su plate odgovornih 

lica udruženja koja su proglašena udruženjima od posebnog značaja za Grad Sarajevo.  
 

4. Zamjenik predsjedavajućeg Gradskog vijeća Srđan Simonović, u funkciji gradskog 

vijećnika uputio je vijećničko pitanje sljedećeg sadržaja.  

Potrebno je da nadležni organi dostave Gradskom vijeću posljednje revizorske 

izvještaje javnih poduzeća kojime je Grad Sarajevo vlasnik.  
 

5. Gradski vijećnik  Seid Škaljić uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Upućuje se inicijativa Ministarstvu saobraćaja i Ministarstvu unutrašnjih poslova 

Kantona Sarajevo da se, u što kraćem roku, popravi saobraćajna signalizacija kod mosta 

Drvenija, na strani pored srednje škole i autobuske i trolejbuske stanice. Već duže od 

mjesec dana nije u funkciji ni signalizacija niti kamera za kontrolu brzine i prolazak 

kroz crveno svjetlo na semaforu. U prethodnom periodu, baš na tom lokalitetu, bilo je 

više saobraćajnih nesreća u kojima su učestvovali pješaci te bi bilo dobro poduzeti sve, 

uključujući i što skoriju popravku signalizacije i kontrolne kamere, prije nego li se 

ponovo ne desi neka nesreća koja se mogla prevenirati adekvatnom signalizacijom, 

odnosno kontrolom saobraćaja na ovom lokalitetu. 
 

6. Gradski vijećnik  Srđan Srdić uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Proteklih dana na društvenim mrežama su se pojavile objave o izuzetno lošim 

higijenskim uslovima  i o neuhranjenosti životinja, a pogotovo lavova,  u zoološkom 

vrtu u „Pionirskoj dolini“. 

Potrebno je razmotriti mogućnost da Grad Sarajevo, ukoliko raspolaže određenim 

sredstvima koja bi se mogla usmjeriti za ovu namjenu, interventno pomogne zoološkom 

vrtu sada da prevaziđe ove probleme, a da svakako u budžetu planira sredstva za 

podršku radu ove institucije u sljedećoj godini.   

Također, upućujem inicijativu gradonačelnici da uputi pismo Kantonu Sarajevo i 

općinama u Kantonu Sarajevo o  interveniraju finansijakom podrškom zoološkom vrtu 

sada  u skladu s mogućnostima, a da također, u budžetu za sljedeću godinu planiraju 

sredstva za podršku ishrani životinjama u „Pionirskoj dolini“.   
 

7. Gradski vijećnik Alen Girt uputio je  vijećničko pitanje  sljedećeg sadržaja. 

Postavljam pitanje hoće li se realizovati inicijativa koju sam ranije uputio i koju je 

Gradsko vijeće podržalo, te je postala inicijativom Gradskog vijeća da se koncert 

Sarajevske filharmonije uvrsti u formalni program proslave Nove godine u organizaciji 

Grada Sarajeva i finansijski podrži sa odgovarajućim iznosom.  

Prošle godine se ova inicijativa nije mogla realizovati jer nisu bila planirana sredstva za 

njezinu realizaciju, a radilo se o iznosu od 60.000,00KM.  Budući da direktor Sarajevske 
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filharmonije kada se obrati Gradu, nije dobio odgovor je li ovaj koncert planiran kao 

dio ovogodišnjeg programa, odnosno i jesu li planirana sredstva za njegovu realizaciju, 

potrebno je da gradonačelnica pripremi konkretan odgovor na ovo pitanje.    
 

Zatim je predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović dao riječ gradonačelnici 

Grada Sarajeva Benjamini Karić koja se, u diskusiji, generalno, osvrnula na upućene 

inicijative. 

***** 

Prije nego je iznio svoju inicijativu, gradski vijećnik Adi Škaljić je upoznao Gradsko vijeće 

da je gradski vijećnik Ratko Orozović nagrađen na Internacionalnom festivalu turističkog 

ekološkog dokumentarnog filma. 

***** 

8. Gradski vijećnik  Adi Škaljić uputio je i obrazložio inicijativu sljedećeg sadržaja. 

Svake godine Udruženje studenata Elektrotehničkog fakulteta Univerziteta u Sarajevu 

- STELEKS organizuje Inovatorski festival za mlade - Sarajevo Innovations Festival 

koji ima za cilj da se studenti potaknu da svoje radove predstave javnosti i budu 

ohrabreni da razmišljaju na inovativan način. 

Svake godine se za najbolje radove uručuju nagrade, a za naučni rad koji dobije najveću 

ocjenu publike, uručuje se Nagrada Branislava Peruničić, nazvana po ovogodišnjoj 

dobitnici “Šestoaprilske nagrade Grada Sarajeva”.  

Festival se održava krajem kalendarske godine, a javni poziv za dostavljanje naučnih 

radova se upućuje u septembru mjesecu.   

Upućujem inicijativu da se Grad Sarajevo na određeni način pridruži ovoj značajnoj 

manifestaciji kao pokrovitelj ili na drugi način, imajući u vidu njezin značaj za mlade 

inovatore, studenata tehničkih nauka, sa primarnim fokusom na elektrotehniku, 

kompjuterske nauke, mašinstvo i informacione tehnologije.  
 

9. Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović, u funkciji gradskog vijećnika 

uputio je inicijativu sljedećeg sadržaja.   

Upućuje se inicijativu gradonačelnici Grada Sarajeva da se, što je prije moguće, uradi 

deviperacija korita Miljacke, ukoliko ista do sada nije urađena. 

10. Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović, u funkciji gradskog vijećnika 

uputio je inicijativu sljedećeg sadržaja.   

Potrebno je da gradonačelnica Grada Sarajeva  poduzme sve potrebno da se Udruženje 

“Porodice tri plus“, udruženje koje zastupa, štiti i unaprjeđuje porodice s troje i više 

djece u Bosni i Hercegovini, proglasi udruženjem od značaja za Grad Sarajevo.  
 

***** 

Predsjedavajući Gradskog vijeća Jasmin Ademović je zaključio rad 42. sjednice Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva. 

***** 

Sjednica Gradskog vijeća Grada Sarajeva završena je u 12.53 sati.  

***** 

Sastavni dio ovog zapisnika je izvornik i tonski snimak o radu sjednice Gradskog vijeća Grada 

Sarajeva koji se čuvaju u Stručnoj službi za poslove Gradskog vijeća Grada Sarajeva.   

SEKRETAR GRADSKOG VIJEĆA 

Mila Eminović, s.r. 

 PREDSJEDAVAJUĆI GRADSKOG VIJEĆA  

Jasmin Ademović, s.r. 


